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PROCES – VERBAL 
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Hunedoara din  data de 13.08.2008 

 
 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-na FĂRCAŞ BIANCA  
MAGDALENA care a fost aleasă preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.154/2008 adoptată prin votul deschis al 
majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
 D-na Fărcaş Bianca Magdalena : 

             „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 
 Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa 
până la această oră un număr de 17 consilieri, lipsesc: d-na Chiş-Şerban Ana 
Aurelia şi d-nii Hepuţ Teodor, Solomon Cristian , Bejinariu Valeriu. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Hada 
Ovidiu Marius, dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi domnul secretar Aurel Raţă-
Bugnariu. 

Ca invitaţi participă d-na Căpâlnă Daniela – Şef Serviciul Buget 
Finanţe Contabilitate, d-na Rădoane Rodica  din cadrul Compartimentului Registrul 
Agricol şi reprezentanţii presei.” 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi .  

Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobă în unanimitate.  
 

D-na Fărcaş Bianca Magdalena : 
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 

consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude 
până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să 
anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în 
procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local 
cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale 



nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de 
drept. 

Nu este cazul.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice 
-    d-lui Goghiţă Daniel Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism 

           -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură 
           -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„Aş dori să întreb câteva aspecte legate de această listă a obiectivelor 

de investiţii cu finanţare integrală sau parţială, fiindcă am câteva nelămuriri. 
În primul rând m-ar interesa ce dotări sunt pentru Spitalul „Alexandru 

Simionescu”, la Cap.66.02 – Sănătate, alte cheltuieli de dotări.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Este vorba de un rest de plată.” 
 
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„La  Cap.67.02 -  Cultură, la lucrări în continuare, se specifică 

Reabilitare Casa de Cultură – ce cuprinde?” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Reabilitări interioare.” 
 
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„La  Alte investiţii, Semaforizare 7 intersecţii.” 
 
D-na Căpâlnă Daniela: 
„Este vorba de investiţia făcută, sunt semafoarele existente.” 
  
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„Mai există – Modernizare alei, cimitir şi gard, la punctul 6.” 
 
D-nul Primar Marius Ovidiu Hada: 
„Este vorba de cimitirul de la Valea Seacă.” 
 
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
„La ultimul punct, Lucrări noi, Modernizare B-dul  Dacia (Bucegi-

Republicii).” 
 



D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Se va turna covor asfaltic, ce va începe de la Mol până pe Republicii.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole 

şi a hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-17 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.155/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice 

                 -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.156/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice 

                 -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.157/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie). 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 

                 -    d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
 
 



D-nul Răducea Ionel: 
„Mi se pare  totuşi suma prea mică, pentru rezultatele obţinute  de 

acest sportiv. Eu propun să se mărească suma de la 1.500 la 3.000 lei. Şi, în afară 
de faptul că talentul este o noţiune de bază, dar eu spun că talentul trebuie 
prelucrat, iar eu spun că ar trebui să fie premiată şi partea tehnică, adică antrenorul.” 

 
D-nul Viceprimar Dan Nicolae Robert: 
„Domnule Răducea, atât a solicitat, deci a făcut o soilictare către 

Consiliul Local, atât au cerut.” 
 
D-nul Răducea Ionel: 
„Este o propunere, eu mă refer la faptul că a câştigat locul I la Turneul 

internaţional de box „ Centura de Aur” şi Titlul de campion naţional la seniori - 
Campionatul Naţional de Seniori. Noi am mai avut situaţii în care cei care au pregătit 
aceste talente au fost omişi de la premiere. Deci nu mi se pare corect ca partea 
tehnică care asigură aceste antrenamente să nu fie premiată. 

Deci fac 2 amendamente: premierea antrenorului şi mărirea sumei de 
la 1.500 la 3.000 lei.” 

 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Domnul consilier  Răducea a propus majorarea sumei de la 1.500 lei 

la 3.000 lei, precum  şi premierea antrenorului. Cu cât domnule Răducea?” 
 
D-nul Răducea Ionel: 
„Cu 1.500 lei.” 
 
D-nul Secretar Aurel Raţă-Bugnariu: 
„Deci, supunem la   vot cele două amendamente, separat.” 
 
 Se supune la vot amendamentul domnului consilier Răducea Ionel, ce 

se referă la premierea sportivului Poczo Iulius Florin cu suma de 3.000 lei. 
Amendamentul a fost votat cu : 4 voturi „pentru” (Răducea Ionel, Leu 

Mihai, Munteanu Gigi şi  Vasilescu Tatiana), 6 „abţineri” (Schiau Nicolae, Balosin 
Nicolae, Gyorfi Jeno, Neamţiu Ioan, Fărcaş Bianca Magdalena şi Dan Nicolae 
Robert) şi 7 voturi „împotrivă” (Goghiţă Daniel, Cazan Florin, Cical Gheorghe, 
Apostolescu Dan, Horvath Zoltan, Demeter Ilie, Szilagyi Ana Maria).  

Amendamentul nu a fost adoptat. 
 
Se supune la vot al doilea amendament al  domnului consilier Răducea 

Ionel, ce se referă la premierea antrenorului cu suma de 1.500 lei. 
Amendamentul a fost votat cu : 6 voturi „pentru” (Fărcaş Bianca 

Magdalena, Szilagyi Ana Maria, Răducea Ionel, Leu Mihai, Munteanu Gigi şi  
Vasilescu Tatiana), 5 „abţineri” (Schiau Nicolae, Balosin Nicolae, Horvath Zoltan, 
Gyorfi Jeno,  şi Dan Nicolae Robert) şi 6 voturi „împotrivă” (Demeter Ilie,  Neamţiu 
Ioan, Goghiţă Daniel, Cazan Florin, Cical Gheorghe, Apostolescu Dan).  

Amendamentul nu a fost adoptat. 



Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole 
şi a hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.158/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Horvath Zoltan  care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.159/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
D-na Fărcaş Bianca Magdalena: 
 „Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar închisă 

şedinţa de azi a Consiliului Local." 
 

 
 
 

          PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
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MINUTA 
şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 13.08.2008 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind rectificarea 
bugetului local al municipiului Hunedoara pe anul 2008. 

Hotărârea nr.155/2008 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 2 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind aprobarea 
alocării sumei de 1.300 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara,  în vederea 
sprijinirii domnişoarei Vasiu  Cristina - Florentina  pentru  a participa la  Festivalul 
Naţional de muzică uşoară „ MAMAIA 2008” care va avea loc în perioada 18-28 
august 2008. 

Hotărârea nr.156/2008 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 3 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind  aprobarea 
alocării sumei de 5.400 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru 
organizarea  spectacolului de teatru  organizat de  Colegiul Tehnic „Matei Corvin” 
Hunedoara  în parteneriat cu Organizaţia „Jeunes Theatre Laboratoire Europeen”, 
eveniment care va avea loc în municipiul Hunedoara, în perioada 17-20 august 
2008.  

Hotărârea nr.157/2008 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 4 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind alocarea sumei 
de  1.500 lei, din bugetul local, pentru premierea sportivului Poczo Iulius Florin, care 
a obţinut  locul I la  Turneul internaţional de box „Centura de Aur” şi Titlul de 
campion naţional la seniori - Campionatul Naţional de Seniori. 

Hotărârea nr.158/2008 se aprobă în unanimitate 
 

Punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind neperceperea 
taxei de păşunat pe anul 2008. 

Hotărârea nr.159/2008 se aprobă în unanimitate 
 

 
                                     SECRETAR, 

Aurel Raţă-Bugnariu 
 

 

 

 



 


